

《单词百科:pandect是什么意思?pandect怎么发音?pandect的解释和用法》

英语单词pandect是什么意思?pandect怎么读?pandect怎么发音?简答网为您整理了pandect的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pandect怎么读

pandect的读音:['pændekt]

pandect的意思

1、n.法令全书，法典，总论;

pandect的近义词

1、**constitution** n.宪法，章程;构造;体质;

2、**explication** n.说明;

pandect的双语例句

1、 This course has three main parts, including pandect, ordinary emergency diagnosis and treat techniques and appendix.

本课程主要内容, 分总论、各论和常用急救诊疗技术和附录。

2、 Retrospect and Perfection of Research on Social Law Pandect

社会法总论研究的反思与完善

3、 Chapter one is the pandect of the whole essay, which is the base of the following discussion.

第一章为本文的总论部分, 意图为后面的讨论奠定理论基础。

4、 The chapter consists of two parts: pandect and specified part.

该章由两部分构成: 研究群体总论和研究群体分论。

5、 Chapter 1, pandect, introduces research background and significance.

第1章, 总论。

6、 Application of Diversified Teaching in Pandect of Surgical Nursing

多元教学法在外科护理学总论教学中的应用

7、 The citations are laid out to 55 parts according to the pandect. All cited passages follow the method that the headwords are outstanding, and choose the material by every classification.

引文按照全书所分的55部编排, 全部引文遵循中心词突出的方法, 围绕各类目选择材料。

8、 There are 56 psychological verbs of the whole book, account for 9.32% of the pandect verbs.

全书心理动词共有56个, 约占全书动词的9.32%。

9、 Chapter one is the pandect of the whole paper, which discusses the multiple conditionality of the mother tongue education and two peculiarities dedicated popularized and spiral ascended by the modern language education.

第一章相当于全文的总论，讨论了母语教育的多重制约性和现代母语教育致力普及与螺旋提升的两个特点。

10、The introduction offers a pandect on palace poets and palace poems in early Tang period.

引言部分总论初唐宫廷诗和宫廷诗人。

11、Application and Reflection of Multimedia in Surgery Pandect Teaching

外科学总论多媒体辅助教学思考

12、Aim To improve the effect of Surgical Nursing Pandect teaching.

目的：提高《外科护理学》总论课教学效果。

13、Chapter One" Generality of Constitutionalism and Study Meaning of the foundations of Constitutionalism", as the pandect, probes into the concept of Constitutionalism and its study meaning and sets the keynote of the theoretical analysis.

第一章立宪主义概说及立宪主义的基础的研究意义，相当于总论部分，探讨了立宪主义的概念以及研究意义，为全文的理论分析定下基调。

14、The main problems in social law pandect are: the research of ontology is full of controversy and not open and comprehensive enough;

社会法总论研究存在的主要问题有：本体论研究充满争议，缺乏开放和包容；

15、The book is composed of 30 volumes. Volume 1 is the pandect of medical science, including medical ethics, materia medica, pharmacy and the like, Volumes 2~4 are on gynecological diseases, Volume 5 on pediatrics, Volume 6 on diseases of the seven orifices, Volumes 7~8 on dermatophytosis of all kinds,

此书30卷本内容，卷一为医学总论，包括医学伦理、本草、制药等；卷二~四为妇科病；卷五为儿科病；卷六为七窍病；卷七一八论诸风脚气；卷九~十为伤寒；

16、The first chapter is pandect.

第一章为总论部分。

17、The pandect: the author introduces and analyzes the Westlake landscape and its vicissitude history in general, then gives a comprehensive summary of the general characteristics of Westlake landscape.

综论部分：对西湖园林及其发展变迁历程进行总体介绍和分析，全面总结了杭州西湖园林的整体特点。

以上是简答网为您整理的pandect怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于pand

ect的用法、pandect的释义、

pandect的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pandect>

